
Bądźcie świętymi

Święty znaczy oddzielony od tego co nie jest święte. A lepiej
by powiedzieć, to ten, który całkowicie należy do Pana Boga.
Nigdy nie mieliśmy wątpliwości, że Jan Paweł II, w czasie
całego swojego życia, należał do Boga, był Panu Bogu oddany.
Ale, żyjąc na tym świecie, do niego należał; nie mógł udawać,
że jest jakoś poza nim. Podziwialiśmy u niego tę niezwykłą
sztukę  odrywania  się  od  tego,  co  go  otaczało,  by  być,
przynajmniej na chwilę, tylko z Bogiem, tylko przy Nim. W tym
nie przeszkadzały mu nawet wielkie tłumy. Jednak zaraz potem
wracał do tego świata, którego był częścią, jako żywy człowiek
i Papież. Dopiero teraz Kościół definitywnie orzekł, że Jan
Paweł  II  to  Święty,  a  więc  całkowicie  od  wszystkiego
oddzielony, będący u Boga, oglądający Jego chwałę. Pozostający
jak  kropla  wody  w  swoim  Źródle,  z  którego  wypłynęła.  Bo
jedynie Bóg jest naprawdę Święty, i także On jest Źródłem
świętości  człowieka.  W  naszym  życiu,  codziennie,  próbujemy
oddzielać  się  od  wszystkiego,  co  nas  otacza,  nawet  od
najbardziej kochanych, bliskich, by być tylko z Nim, z Bogiem;
czasami jest to krótka modlitwa poranna, wzniesienie umysłu
podczas  jazdy  samochodem,  do  pracy,  to  jest  obecność  na
niedzielnej  Eucharystii,  odmawiany  różaniec,  czy  wieczorna
modlitwa. To trudna sztuka, ale właśnie w taki sposób dokonuje
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się nasze dążenie do świętości. [prob.]


